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 (.ع.قمش.) ستثمرين القطريينملمجموعة ال  العاديةغير جتماع الجمعية العامة إدعوة لحضور 
 

دعوة السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية الذي سيعقد بمشيئة الله يوم  )ش.م.ع.ق( يسر مجلس إدارة مجموعة المستثمرين القطريين
وفي حالة عدم اكتمال النصاب القانوني  مجموعة المستثمرين القطريين الطابق الأول برجلوسيل  الكائن فيمقر الشركة  عصراً في 30:04 الساعةم  2025يونيو  25الأربعاء 
  المكان.نفس عصراً في  30:04الساعة  م، 2025 يوليو 2 سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الأربعاء الموافق للانعقاد

 
ي يملكها كل منهم. كما نوجه عناية  وبناءً عليه، يرجى من

ن الحضور لقاعة الاجتماع قبل الموعد المحدد بساعة لتسجيل الحضور وعدد الأسهم الت  السادة المساهمي 
ي ذات الوقت عن طريق تقنية اجتماع الفيديو. 

ن
اضيا ف ن أن اجتماع الجمعية العامة المشار إليه سيُعقد كذلك افت   السادة المساهمي 

 
: للحضور افت   ي

ونن ي إلى العنوان الإلكت 
ونن ن تقديم المعلومات والمستندات التالية بإرسال بريد إلكت  ن المعنيي   اضيا، يرجى من المساهمي 

alphaqatar2020@gmail.com 
 عتبارية. لممثلي الأفراد و الجهات الا  والمستندات الداعمةصورة من التفويض  -رقم المساهم  -رقم الجوال  -صورة من إثبات الشخصية 

ي سيتم إرسال رابط المشاركة الا
ن
اضية ف ن الذين تم استلام تفاصيل الاتصال الخاصة بهم.  الاجتماعفت  ونيا للمساهمي   إلكت 

 
اضيا مناقشة جدول  ين افت  ن الحاضن ي مرب  ع وتوجيه الأسئلة إلى مجلس الإدارة أو  الأعمال،يمكن للمساهمي 

ن
ي عن طريق إرسال أسئلتهم أو تعليقاتهم ف المدقق الخارجى

اضه  وفيما يتعلقالمناقشة أثناء الاجتماع.  اض رفع يده وقت التصويت عل البند لإبداء اعت  ي بالتصويت عل جدول أعمال الاجتماع، عل المساهم الذي لديه اعت 
ن
وف

 سيتم اعتبار ذلك بمثابة مصادقة عل البند محل التصويت.  يده،عدم قيام المساهم برفع  حال
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 :الأعمالجدول 

 
وتعديلاته وقرارات  2015لسنة  11يتوافق مع قانون الشركات التجارية رقم  وفق ما هو منشور في الرابط أدناه وبما مناقشة مقترح تعديل مواد النظام الأساسي للشركة -

( لسنة 5لأسواق المالية رقم )هيئة قطر للأسواق المالية ونظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية الصادر بقرار مجلس إدارة هيئة قطر ل

2016. 

 .من النظام الأساسي 12نصت عليه المادة  ذيتوضيح الاستثناء ال -

 اتتوزيع ( من النظام الأساسي يسمح بناء على قرار مجلس الإدارة اجراء75على المادة ) فقرة إضافةالنظر في توصية مجلس الإدارة لتعديل النظام الأساسي للشركة ب -

لعام  7 حساب الأرباح للمساهمين في السنة المالية التي يتم التوزيع فيها وذلك بما يتناسب مع قرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم تحت سنوية ربع او نصف

  .الخاص بضوابط توزيع الأرباح بالشركات المساهمة المدرجة وبناء على النتائج المالية المحققة في هذه الفترات 2023

ام الأساسي المعدل ويض رئيس مجلس الإدارة بإجراء أية تعديلات على النظام الأساسي بما يتوافق مع قرارات الجمعية العامة غير العادية والتوقيع على النظالنظر في تف -

 في الجهات الرسمية.

 

 أدناه:يرجى زيارة موقع الشركة على الرابط  المقترحة،على التعديلات  للاطلاع

 
Qatari Investors Group -Corporate Governance      

 سندعبدالله بن ناصر الم                                                                                                    

 رئيس مجلس الادارة                                                                                                                                
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 :  تذكير** 
 
وفي  الإدارة،والا يكون الوكيل عضوا في مجلس  وخطية،على ان يكون الوكيل مساهماً وان تكون الوكالة خاصة  عنه،لكل مساهم الحق في تفويض شخص آخر لحضور الاجتماع نيابة  - 1

 شركة،)وياً وفي حالة المساهم شخصاً معن (،سهم 62.163.389٪( من أسهم رأس مال الشركة )ما يعادل 5يحوزها الوكيل بهذه الصفة على ) التيلا يجوز ان يزيد عدد الاسهم  الاحوال،جميع 
 الاجتماع.السادة المساهمين الذين سيحضرون الاجتماع ينبغي أن يقدم إذن خطي من الشركة / المؤسسة موقعة ومختومة ليتمكن من حضور  ممثلوالخ(  مؤسسة،

 www.qatariinvestors.comعن المواد المراد تعديلها على الموقع الالكتروني للشركة لاطلاع السادة المساهمين  ةتم توفير نسخ 
 2015لسنة  11من دون الحاجة إلى إرسال دعوة بالبريد وفقا لأحكام القانون رقم جتماع الجمعية العامة غير العادية ا لحضور المساهمينيعتبر هذا الاعلان بمثابة دعوة قانونية لجميع  - 2

 وتعديلاته. بإصدار قانون الشركات التجارية
والمعدلة  2015( لسنة 11( من القانون رقم )138( من النظام الأساسي لمجموعة المستثمرين القطريين )ش.م.ع.ق( ونص المادة )57الجمعية استناداً الى نص المادة ))تمت الدعوة لهذه 

 ( 2021( لسنة 8بالقانون رقم )
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Invitation to Attend the Extraordinary General Assembly Meeting of Qatari Investors Group (Q.P.S.C.) 

The Board of Directors of Qatari Investors Group (Q.P.S.C.) is pleased to invite the esteemed shareholders to attend the Extraordinary General 
Assembly Meeting, which will be held, on Wednesday, June 25, 2025, at 4:30 PM, at the company's headquarters located in Lusail, Qatari 
Investors Group Tower, 1st floor. 

If the quorum is not met, a second meeting will be held on Wednesday, July 2nd, 2025, at 4:30 PM at the same location.  

Accordingly, the shareholders are requested to be present at the meeting hall one hour before the specified time, in order to register their names and 
the number of shares held by each. Also Qatari Investors Group announces that the aforementioned General Assembly meeting will also be held 
virtually at the same time through conference call. 

To attend virtually, the interested shareholders are requested to provide the following information and documents by sending an email to the email 
address below: 

alphaqatar2020@gmail.com 

A copy of the ID card  Mobile Number - NIN - a copy of the proxy and supporting documents for the representatives of individuals and legal entities. 

The link for participating in the meeting will be sent electronically to those shareholders who expressed their interest in attending the meeting 
virtually and whose contact details are received. 

Virtually attending shareholders will be able to discuss the agenda, address questions to the Board of Directors or the External Auditor by sending 
r who has an objection 

on an item must raise their hand, at the time of voting on the subject item, to express his/her objection. In the event that the shareholder does not 
raise his/her hand, this will be considered as an endorsement for the subject item. 
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Meeting Agenda: 

1. Discussing  and in line with the Commercial 
Companies Law No. 11 of 2015 and its amendments, Qatar Financial Markets Authority (QFMA) decisions, and the Corporate Governance 
Code for companies listed on the main market (Decision No. 5 of 2016). 

2. Clarifying the exception stated in Article 12 of the Articles of Association. 
3. Reviewing Article 75 

quarterly or semi-annual profit distributions to shareholders during the financial year, in accordance with QFMA Board Decision No. 7 of 
 

4. Considering authorizing the Chairman to make any amendments to the Articles of Association in line with the resolutions of the 
Extraordinary General Assembly and to sign the amended Articles at the official authorities. 

 :To view the proposed amendments, please visit the company's website at 

Corporate Governance - Qatari Investors Group  
  

 
Abdulla bin Nasser Al-Misnad 

Chairman of the Board 
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Reminder: 

1. Every Shareholder has the right to authorize another person to attend the meeting on his behalf, provided that such an authorization be 

special and in writing and the authorized deputy should be a shareholder. However, a Board member may not be deputized for this purpose. 

In all respect, the number of shares held by a deputy in this capacity should no i.e. 62,163,389. In 

case the shareholder is a corporate person (company, establishment, etc) the representative of the Shareholder who will attend the meeting 

should present a written authorization from the company/establishment duly signed and stamped per normal practice to be able to attend 

the meeting. 

www.qatariinvestors.com 

2. This invitation shall be deemed as a legal announcement for all shareholders without the need to send a special invitation by mail in accordance 

with the provisions of Law No. 11 of the Year 2015, promulgating the Commercial Companies Law.  

 This meeting has been called based on Article 57 of the Articles of Association of Qatari Investors Group (Q.P.S.C) and Article 138 of Law No. 11 of 2015, 

amended by Law No. 8 of 2021.) 
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